
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-12-11, § 22 

 

 Tid: 11 december 2008 kl 14.00 – 14.35 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 18 december 2008 

  

 

Jan Tigerstöm Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m) §§1-17, §§19-39 

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp)  

Mustafa Tümtürk (s)  

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande §18 

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Claes Fleming (fp)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s) tjänstgörande 

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

Lotten von Hoffsten (v) tjänstgörande 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar 

Jensen, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
 § 22 

Begäran om planändring för fastigheten Bränninge 1 i Tensta centrum 

Dnr E2008-512-01755 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorens förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden hemställer hos Stadsbyggnadsnämnden om ändrad 

 detaljplan för fastigheten Bränninge 1 i Tensta centrum. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets och fastighetskontorets gemensamma tjänsteutlåtande i 

rubricerat ärende från den 2 oktober 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställde sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp) och ledamoten 

Emilia Hagberg (mp) enligt följande: 

 

Det är bra att utreda den framtida användningen av fastigheten Bränninge 1 för att 

kunna skapa förutsättningar för såväl bostäder som verksamhetslokaler på fastigheten i 

framtiden. I framtagandet av föreliggande förslag har Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltning deltagit, däremot inte stadsdelsnämnden. I den fortsatta processen 

är det viktigt att den berörda stadsdelsnämnden ges möjlighet att lämna synpunkter. 

Inhämtning av lokala synpunkter i ärenden som är av vikt för stadsdelen är en 

betydelsefull del i en konstruktiv planprocess. 

 

Tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) enligt följande: 

 

Tensta är ett område med utpräglad lågstatuskaraktär. Om ett högt hus kan förändra 

detta faktum är ovisst. Vi avvaktar ett eventuellt förslag med viss nyfikenhet och 

hoppas, om man väljer att bygga högt, att man på ett eller annat sätt ger allmänheten 

tillträde till det översta planet. Oavsett husets höjd anser vi att förvaltningen som 

evakuerats ska få möjlighet att flytta in i de nya lokalerna. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Christer Mellstrand (c) instämmer i särskilt uttalande från (m) och (fp). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 



  

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


